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Telefonmöte Plats 

 
Agnes Manninen, Karin Johansson, Arvid Längsjö Olovsson (§1-10), Ruben 
Lasson (§12-14), Cecilia Ståhl och Måns Lundén 
 

 
Närvarande 

 
Ordförande Agnes Manninen öppnade mötet 20:03 24/3 -19 och hälsade alla 
välkomna. 
 

§ 1  
Öppnande 
 

 
UScK BESLÖT 
Att  godkänna dagordningen 

 

§ 2  
Dagordning 

 
UScK BESLÖT  
Att  välja Måns Lundén till justeringsperson på mötet 

 

§ 3 
Val av justerare 

 
UScK BESLÖT 
Att lägga föregående protokoll till handlingarna 
 

§ 4 
Föregående 
protokoll 

 
TASS:  
Kommittén utvärderar TASSen. 
Arvid Längsjö Olovsson är inte nöjd. Få anmälda, ingen åkte till Reftele. 
TASS drar pengar, vi borde uppmana andra att arrangera och påminna dem 
om att de kan få pengar för det. 
 
TASS Reftele ligger ute med pengar och har bett om ekonomiskt bidrag. 
 
Scoutgalan:  
Alla ligger bra till med inköpandet av avtackningar. 
Agnes Manninen uppdaterar om läget. Arrangörerna har en lokal, men 
kommer att gå över budget. 
 
Ting:  
Vi har inte fått protokollet.  
 
UScK BESLÖT 
Att ge arrangörerna för TASS Reftele ekonomiskt bidrag om 802kr 

 

§ 5 
Arrangemang 

 
Profilprodukter: Allting är redo inför Scoutgalan. 
 

Övriga projektgrupper ligger bra till 

 

§ 6 
Projektgrupper 
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Arvid Längsjö Olovsson föreslår att Ordförande och Vice har möte med dem 

båda. Men att övriga i kommittén kan följa med om de vill. 
 

§ 7 
Möten med 
Sara och Emil 

 
Arvid Längsjö Olovsson och Agnes Manninen föredrar punkten. I september 

på kompassen hade Ellen Sjömålen sagt att hon ville arbeta med 
kommittén. 

 
UScK BESLÖT 
Att Agnes Manninen och Arvid Längsjö Olovsson upprättar kontakt med 
Ellen Sjömålen 
 

§ 8 
Ellen 
Sjömålens 
hemliga 
projekt 

 

Nästan ingen har haft sina överlämningsmöten. De flesta har koll på sina 

poster ändå. 

§ 9 
Överlämnings
möten 
 

 
Arvid Längsjö Olovsson uppdaterar om läget. Han ska försöka få tag i Kyra 

igen.  
 

§ 10 
UScK-Halsduk 

 
Ekonomiansvarig är fortfarande i uppstartstfasen.  

§ 11 
Ekonomisk 
rapport 

Inkomna mail:  
Mail från en folkhögskola. De vill besöka ett av våra arrangemang. Vi tycker 
inte att det är värt besväret. Ruben Lasson svarar på mailet. 
 
Anneli och SJ-Prio. De nyinvalda är med i företagsavtalet. 
 
Kampanjer i sociala medier: 
Profilprodukter, måste ut i Sociala medier. Ruben Lasson ska kontakta Erna 
Längsjö Olovsson och fråga om hon kan ta ‘reklambilder’. 
 

§ 12 
Kommunikatio
n 

Cecilias info från Joel 
Joel Lindblom och Jakob Eriksson vill arrangera. En paddelhajk där målet är 

att “paddla så långt som möjligt på 24 timmar”. 
 
UScK BESLÖT 
Att Cecilia Ståhl blir kontaktperson för Paddelhajken 
 

§ 13 
Övriga frågor 

 
Agnes Manninen avslutade mötet 20:55 24/3 -19 och tackade alla för ett bra 
möte. 
 

§ 14 
Mötets 
avslutande 

 
Karin Johansson/sekreterare Måns Lundén/justerare 


